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Anders Wolf Andresen har den 25. april 2022 stillet følgende spørgsmål til 

punkt 12 på dagsordenen til kommunalbestyrelsens møde den 26. april 

2022:  

 

 

Hvorfor er det, at der ikke er anvendt midler på projekt “0293 

klimaløsningstiltag” i bilaget på punkt 12 om anlægsoverførsler på KB-

dagsordenen i morgen? Der er 1 mio. kr., “der ikke er udmøntet endnu”. 

 

 

 

Svar fra administrationen: 

 

Begrundelsen på mindre-forbrug er, at der er kommet nye regler om 

klimatilpasning med krav om samfundsøkonomi sidste år - det har sat 

tempoet på klimatilpasning lidt ned i en periode, mens vi har afventet en ny 

vejledning om dette. Vejledningen om klimatilpasning er nu kommet og vi 

fortsætter med at gennemføre masterplaner og konkrete projekter og 

forventer at anvende midler til klimatilpasning. 

 

 

Information om puljerne:  

 

Der er her tale om to forskellige puljer: 

 

Anlægsprojekt 0293 Klimaløsningstiltag, pulje (Den pulje, som fremgår af 

anlægsoverførslerne) 

Anlægspuljen blev vedtaget ifm. budgetlægningen 2021-2024 med en pulje 

på 5 mio. kr. årligt. Da puljen endnu ikke var udmøntet i konkrete projekter, 

blev der i budgetforliget 2022-2025 foretaget en periodisering af 4 mio. kr., 

som blev rykket fra 2021 til 2024. Derudover blev der flyttet 1,4 mio. kr. i 

henholdsvis 2022 og 2023 til Plan og Miljøs driftsbudget til finansiering af to 

stillinger i klimapartnerskabet DK2020. Restbudgettet på 1 mio. kr. i 2021 

er fortsat ikke udmøntet og foreslås derfor overført til 2022. 
 

Klimatilpasning, Skybrudssikring, pulje – driftspulje under Vej og Park. 

Puljen er den tidligere anlægspulje 0273 Klimatilpasning, Skybrudssikring, 

som blev flyttet til drift ifm. budgetlægningen 2021-2024. 

Denne pulje finansierer ligeledes løn til en medarbejder i Vej og Park. 

  

 

 

 

 

NOTAT 

 

 

 

Dato: 26. april 2022 


